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Parlamentul României

CONFORM CU ORIGINALUL

ÎNTREBARE

Adresată domnului loan-Marcel Bolos, Ministrul Fondurilor Europene
De către doamna senator PSD Emilia Arcan
Circumscripția Electorala nr. 29, Neamț
Ședința Senatului României din data de 09.06.2020
Obiectul întrebării; Un mare semn de întrebare

Domnule Ministru,

Cu toții ne dorim să trăim civilizat, în condiții de normalitate, în care să 
putem circula decent și să avem infrastructură modernă, în acord cu 
vremurile. Dar, pentru acest lucru trebuie să existe competența și voința 
pentru implementarea unui sistem inteligent pentru gestionarea acestor 
nevoi.

Infrastructură, dezvoltare, tehnologie, servicii de sănătate și educație, 
strategie instituțională modernă, ș.a.m.d - toate orașele din România și toți 
primarii își doresc acest lucru.

Și iată că Guvernul Orban taie fonduri europene de 500 de milioane de 
euro de la autostrăzi și căi ferate și le direcționează către companii.

Așadar, fondurile europene redirecționate de la infrastructura mare 
către ajutoarele de stat pe care Guvernul Orban urmează să le acorde unor 
firme. Cert este un lucru: după această mutare a jumătate de miliard de euro 
de la POIM către POC, se naște un mare semn de întrebare.



Pentru cei care ne dorim o infrastructură pusă la punct și o dezvoltare pe 
termen lung în România, cu fondurile europene limitate pe care le avem la 
dispoziție, întrebările sunt următoarele:

• 500 de milioane de euro propuse a fi transferate de POIM la POC de 
unde mai exact și cu ce mecanisme? Vă rog să detaliați!

• Care vor fi condițiile și mai ales care vor fi companiile beneficiare?
• Careeste destinația exactă a celor 500 de milioane euro în cadrul 

POC?
• Ce măsuri și acțiuni vor fi finanțate?
• Cum s-a făcut această monitorizare în condițiile în care POIM nu s-a 

reunit în aceste 7 luni nici măcar online de când liberalii se află la 
guvernare?

Aștept răspunsul dumneavoastră în scris la Senatul României în 
conformitate cu art. 112 din Constituție și al art. 173 (4] din Regulamentul 
Senatului.

Vă mulțumesc!

Emilia Arcan

Senator PSD Neamț


